
              

  

 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 24. april 2025 

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Mette, Hanne, Maibritt og Mette.  

Afbud fra: Helle, Jette, Mette Frank, Lissi, Maibritt, Jørn og Kristina   
 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

 B    17.00 Godkendt 

2. Princip for lejrskole – forslag 

(bilag medsendt)  

 

Mette Y   D/B 17.05  Princippet blev drøftet, og der kom forslag til 

forbedringer fra bestyrelsen. Mette får lavet et nyt 

udkast, som bringes med til næste bestyrelsesmøde til 

godkendelse.  

 

3. Fælles udviklingsdag d. 7. maj og 

fyraftensarrangement d. 13. maj  

• Herning Kommunes 

udviklingsplan for ” En 

skole der kan mere for 

flere” – brush up på 

Lillehammer-dagsordenen  

• Hvem deltager?  

 

Stine/Maibritt/ 

Mette Y  

 D  17.15 Mette lavede en kort opsummering af processen omkring 

Herning Kommunes udviklingsplan for skoleområdet.  

 

Der var desværre ingen bestyrelsesmedlemmer der har 

mulighed for at deltage d. 7. maj eller d. 13. maj.  

 

Mette deltager i begge arrangementer og der deltager 

også to medarbejdere i arrangementet d. 7. maj.  

4. Budget og forventet regnskab 

(FVR)  

 

 

Maibritt/Mette Y  O  17.35 Mette orienterede om at vi i forbindelse med 

budgetopfølgningen pr. 31.03.25 har meldt et meget 

beskedent mindre forbrug ind.  

Der er lavet nogle få budgetkorrektioner i budget 2025.  
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5. Skoleårets planlægning  

• Status 

• Fremadrettet plan 

• Juniormesterlære 

 

Maibritt/Mette Y  O  17.45 Fagfordelingsprocessen er i fuld gang og vi forventer at 

være færdige med fordelingen af lærertimer på klasserne 

i uge 19.  

Herefter går skemalægning og fordeling af 

pædagogmedhjælpere og SOSU-personalet i gang.  

Opgaveroversigter laves efterfølgende.  

 

Vi skal pr. 01.08.25 tilbyde eleverne på 8. og 9. årgang at 

komme i Juniormesterlære. Der er sendt 

informationsbrev ud til alle forældre og elever på 

nuværende 7. og 8. årgang på A- og X-sporet.  

 

6. Status på ombygning/renovering  

  

Mette Y 

 

   18.00 Der arbejdes fortsat på at få udskiftet alle døre ind til 

afdelingerne og opsat nye vægge og døre på 

stengangene.  

Det er forventeligt at renovering af hallen og 

faglokalegangen vil foregå det meste af skoleåret 

2025/26.  

 

7. Opfølgning på digitaldannelse   

• Hvor er vi? Hvor skal vi 

hen?  

 

Stine/Mette   D/B  18.10 Vi har fået et fint tilbud fra Sebastian på, hvordan en 

inddragende proces kan se ud. Det kommer til at koste en 

del, men der kan evt. søges fondsmidler.  

 

Beslutningen blev, at vi prøver at lave processen selv, og 

får inddraget pædagoger, lærere og elever i dialogen.  

 

Alle bestyrelsesmedlemmer medbringer til næste møde 

mindst tre opmærksomhedspunkter, som det vil være 

vigtigt for dem, kommer med i et nyt princip for 

digitaldannelse på Valdemarskolen. 

 

Hvordan bruges digitale hjælpemidler, platforme mm. i 

undervisningen? Hanne, Lissi og Mette får spurgt ud i 

alle afdelinger inden næste møde.  
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8. Nyt fra     18.45    Der blev orienteret om diverse. 

 

9. Eventuelt og punkter til næste 

møde d. 26.05.25 eller 

kommende møder 

 

  B  18.55 o Trivselsmålingen  

o Digitaldannelsesprincip  

o Det gode forældremøde – ideer, princip? 

o Skolens ordensregler  

o Læse- tale vejledningen  

 

 

   


